
De	vele	positieve	reacties	op	de	kerstdrive	van	afgelopen	jaar	hebben	het
bestuur	doen	besluiten	opnieuw	een	kerstdrive	te	organiseren	op	zaterdag	14
december	2024

Wederom	bij	de	Westerbergen.	Noteert	U	de	datum	alvast?		

Nieuwsbrief	EZRB	de	Overslag

In	memoriam	Bert	Koning
Zaterdag	5	november	is	er	in	besloten	kring	afscheid	genomen	van	Bert	Koning.	Een	warm	en
waardevol	afscheid	waarin	duidelijk	werd	dat	Bert	voor	velen	veel	heeft	betekend.	Een
bescheiden	mens	met	veel	liefde	voor	zijn	vrouw	Marthe,	zijn	kinderen	en	kleinkinderen.	Een
mens	met	passie	voor	muziek,	literatuur	en	zijn	tuin.	Sportief	bezig	met	bergwandelen,	tennis,
golf	en	bridge.	En	een	echte	familieman.

Wij	kennen	Bert	als	sportieve	en	gedreven	bridger,	die	op	de	donderdagavond	in	zijn	stereotype
houding	het	spel	heeft	gespeeld	samen	met	zijn	vaste	partner	Jan.	Een	fijn	paar	om	tegen	te
bridgen.	Naast	het	spelen	heeft	Bert	zich	ook	ingezet	in	bredere	zin.	Zo	was	hij	jarenlang	arbiter
en	vertegenwoordiger	van	de	TC	in	het	bestuur.		Als	bestuurslid	maakte	Bert	de	vergaderingen
geanimeerd	en	gezellig.	Bert	keek	met	een	consciëntieuze	houding	naar	de	zaken	en	ging
weloverwogen	te	werk.	Als	de	bestuurszaken	de	revue	gepasseerd	waren	ontsponnen	zich
vaak	aangename	gesprekken,	waarbij	politiek	en	Russische	literatuur	ter	sprake	kwamen.		Ook
zijn	persoonlijke	betrokkenheid	bij	wel	en	wee	van	familie	en	anderen	viel	op.	Wij	zijn	Bert	dank
verschuldigd	voor	zijn	inzet	en	hebben	dat	aan	hemzelf	laten	weten.	Dat	heeft	Bert
gewaardeerd.

Bert	is	overleden	op	vrijdag	30	september	en	op	donderdagavond	3	oktober	hebben	wij	Bert
herdacht	en	daar	1	minuut	bij	stilgestaan.		Wij	wensen	Berts	familie	veel	sterkte	voor	de
komende	periode	en	hopen	zijn	vaste	bridgemaat	Jan	terug	te	zien	aan	de	bridgetafel.

Wim	Kromdijk
Voorzitter.
	

In	memoriam	Hilly	Schieving
Vorige	week	dinsdag	8	oktober	is	Hilly	Schieving	zeer	onverwacht	overleden.	Een	grote	schok
voor	ons	allen	en	diepdroevig	voor	haar	naasten.	Morgen,	dinsdag	15	oktober	wordt	er	in
besloten	kring	afscheid	genomen	van	Hilly.	Als	club	zullen	wij	een	condoleance	kaart	sturen	en
haar	familie	veel	sterkte	wensen.

Hilly	bridgete	al	meerdere	jaren	bij	Alert	in	Hoogeveen	en	sinds	afgelopen	januari	werd	ze	ook
lid	van	onze	club.	Op	de	maandagmiddag	speelde	zij	met	haar	vaste	partner	Harma.		Hilly
genoot	van	het	spel	en	haalde	daar	gelukkig	veel	plezier	uit.	Vaak	kwam	ze	op	de	fiets	naar
Zuidwolde.	We	hopen	Harma	binnenkort	aan	de	bridgetafel	terug	te	zien.

Wij	hebben	Hilly	herdacht	op	maandag	14	oktober	en	daar	1	minuut	bij	stilgestaan.

Wim	Kromdijk
Voorzitter.
	

Bericht	van	de	Technische	Commissie
Wijzigingsvoorstel
Op	de	jaarvergadering	die	eind	januari	2025	gepland	staat	willen	wij	wat	wijzigingen
voorstellen.		Wat	dan	zal	uw	vraag	zijn,	en	waarom	wordt	dat	nu	al	aangekondigd?		

Om	met	de	laatste	vraag	te	beginnen,	wij	willen	u	graag	betrekken	bij	deze	wijziging,	zodat	u	op
de	jaarvergadering	niet	overdonderd	wordt	met	ons	voorstel.	Wij	zullen	u	in	de	nieuwsbrieven
geregeld	op	de	hoogte	houden	wat	de	wijziging	inhoudt,	en	hopen	vragen	te	krijgen	die	wij	dan
ook	in	de	nieuwsbrief	kunnen	beantwoorden.	Op	deze	wijze	hopen	wij	dat	u	een	weloverwogen
keuze	kan	maken	op	de	jaarvergadering.	Maar	wees	gerust	….	wij	willen	wel	wat	veranderen,
maar	zo	groot	zal	de	verandering	nu	ook	weer	niet	zijn.

NBB-Clubranking
Wat	willen	wij	dan	veranderen?		Wij	willen	de	clubcompetitie	wat	minder	dwingend	maken	en
zorgen	dat	u	ingedeeld	wordt	op	het	niveau	waarop	u	zich	het	beste	thuis	voelt.	Daarvoor	is
binnen	de	NBB		het	Clubranking	(CR)	systeem	ontwikkeld.

Toelichting:
Op	dit	moment	wordt	er	iedere	maandagmiddag	en	donderdagavond	competitie	gespeeld	en
wordt	u	geacht	daar	ook	aanwezig	te	zijn.	Wij	spelen	per	competitieronde	nu	5	of	6	middagen	of
avonden	en	daarna	vinden	er	promoties	of	degradaties	plaats.

Bij	CR	wordt	na	iedere	zitting	een	nieuwe	stand	opgemaakt.		Iedere	zitting	staat	op	zichzelf.	Op
basis	van	de	zitting	worden	er	per	paar	rankingpunten	toegekend	aan	beide	individuele	spelers.	
De	individuele	ranking	wordt	bepaald	op	basis	van	de	meest	recente	uitslagen	van	de	laatste	6
zittingen	die	een	individu	gespeeld	heeft.		Bij	de	7e	zitting	verliest	u	de	rankingpunten	van	de	1e

zitting	en	krijgt	u	de	punten	van	de	7e	zitting	erbij.	Zo	blijft	dat	steeds	doorgaan.	Aan	de	hand
van	de	individuele	rankingpunten	wordt	er	per	zitting	een	nieuwe	paar	ranking	opgemaakt	op
basis	van	de	som	van	de	individuele	rankingpunten.		De	nieuwe	paar	ranking	bepaald
uiteindelijk	in	welke	lijn	een	paar	die	zitting	speelt.		Eigenlijk	wordt	er	bij	iedere	nieuwere	zitting
gepromoveerd	of	gedegradeerd.

Het	grote	voordeel	in	dit	systeem	is	dat	u	niet	meer	verplicht	bent	om	te	komen.	Kunt	een	keer
niet	dan	krijgt	u	in	het	huidige	systeem	45%.	Als	u	tijdens	een	ronde	op	vakantie	bent	(of	door
andere	oorzaken	afwezig)	dan	kan	het	zo	maar	zijn	dat	u	degradeert.		In	CR	behoudt	u	uw
rankingpunten.	Kunt	u	een	keer	niet	dan	meldt	u	zich	af.	Op	het	moment	dat	u	weer	komt	spelen
wordt	u	ingedeeld	met	de	ranking	die	u	al	had.	U	speelt	op	deze	manier	iedere	keer	tegen
spelers	die	het	de	afgelopen	tijd	ongeveer	even	goed	hebben	gedaan.

Onderzoek
Een	aantal	leden	van	de	TC	is	het	afgelopen	seizoen	al	bezig	geweest	om	na	te	gaan	of	CR	iets
voor	onze	club	zou	kunnen	zijn.	Wij	zijn	ons	eerst	in	gaan	lezen	en	hebben	navraag	gedaan	bij
verenigingen	die	er	al	mee	draaien.	Daar	kregen	wij	positieve	reacties	op	terug.	Verder	is
onderzocht	hoeveel	extra	werk	het	is	voor	de	TC,	want	wij	moeten	wel	weer	wat	extra	doen,
maar	daar	staat	tegenover	dat	wij	ook	minder	dingen	hoeven	te	regelen.	Dus	ook	dit	ziet	er
positief	uit.	Vervolgens	hebben	wij	bij	de	NBB	het	CR-programma	opgevraagd.		We	hebben	de
gegevens	van	het	afgelopen	seizoen	ingevoerd	in	een	schaduw	administratie	die	lost	staat	van
het	huidige	systeem.		Vanaf	medio	maart	hebben	wij	ook	de	uitslagen	van	dit	seizoen	in	de	CR
schaduwadministratie	verwerkt.		Daarbij	hebben	wij	de	indelingen	zo	afgestemd	dat	deze	goed
passen	binnen	onze	club.	Uiteindelijk	is	er	binnen	de	TC	een	positief	advies	uitgebracht	aan	het
bestuur	om	met	CR	te	gaan	werken.

Maar	wij	zijn	een	vereniging	en	mogen	dit	niet	zomaar	doorvoeren	zonder	toestemming	van	de
leden.		Daarom	willen	we	in	de	komende	tijd	kijken	hoe	we	de	CR	schaduwadministratie	op
onze	website	voor	de	leden	inzichtelijke	te	maken.		Op	de	algemene	ledenvergadering	van
januari	2025	zullen	wij	ons	voorstel	in	gaan	dienen	om	met	ingang	van	het	nieuwe	seizoen
2025-2026	gebruik	te	gaan	maken	van	de	NBB	Clubranking.

Meer	informatie
Meer	informatie	kunt	u	vinden	op	de	site	van	de	Nederlandse	Bridgebond
https://www.bridge.nl/kennisbank/nbb-clubranking/
Ook	zullen	wij	de	komende	nieuwsbrieven	aandacht	aan	CR	besteden	en	op	vragen	ingaan.
	

RABO	Clubsupport
De	Rabo	clubsupport	heeft	dit	jaar	voor	onze	club	€	260,91	opgebracht.	Wij	danken	degenen
die	op	“de	Overslag”	gestemd	hebben.
	

Beginnerscursus	bridge
Woensdag	25	september	is	de	beginnerscursus	van	start	gegaan	met	21	cursisten	olv,
ondertussen	onze	vaste	bridgedocent,	Martin	Lammerts.	Wij	wensen	hen	veel	succes	en	hopen
dat	zij	veel	plezier	zullen	beleven	aan	de	lessen.
	

Kerstdrive

Kopij	voor	volgende	nieuwsbrief
Heeft	U	nieuws	of	wetenswaardigheden	te	vermelden	voor	onze	nieuwsbrief	dan	kunt	U	dat
aanleveren	bij	Fons	(fons.schoenmakers@gmail.com)	en/of	Gerda
(gerdakromdijk@gmail.com).		

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretariaat@deoverslag.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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